
Vänsterpartiet Malmö

- Avgifterna för avfallsinsamlingen ska på ett tydligare sätt avspegla och därmed stödja
sortering. Eventuellt överskott går till processutveckling av sortering och återvinning.

Eftersom Vänsterpartiets yrkande avslogs reserverar vi oss mot nämndens beslut.
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Reservation till förmån för tilläggsyrkande
Tekniska nämnden 27 oktober 2022

Ärende nr 4
Taxa för avfallsverksamheten 2023

Avgifter används av VA Syd och många andra för att styra avfallsproducenternas och 
abonnemangsägarnas beteende. Detta kan utvecklas ännu mer.
De insatser som görs för att få boende i flerbostadshus att sortera mer är bra och viktiga, 
men för att uppnå ännu bättre återvunnen råvara och mindre osorterade volymer är mer 
miljöstyrande avgifter och därmed till exempel vägning av olika avfallsfraktioner viktiga vägar 
att gå. För detta krävs process- och produktutveckling i dialog med materialuppköpare, 
insamlingslogistik och annat. Vi begär inte att det ska ske imorgon förmiddag, utan så 
komplexa processer måste påbörjas i tid för att finnas klara när de behövs.
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